

Menighedsrådsmøde	Tirsdag d. 07.11 2023	Torkilstrup – Lillebrænde
	Kl. 17.30	
	Konfirmandstuen	

Til stede: Flemming, Tania, Martin, Kenneth, Jette, Trine

Afbud:

Fraværende:

Dagsorden	Beslutning
1. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
2. Konstituering	<p>Formand: Flemming Næstformand: Tania Sekretær: Trine Kasserer: Jette Kontaktperson: Trine Kirkeværgе Torkilstrup: Jette Kirkeværgе Lillebrænde: Tania Underskriftberettiget: Flemming og Jette Præstegårdsudvalg og Valgudvalg er valgt for 4 år.</p> <p>14.5.2024 Nationalt besluttet dato for orienteringsmøde om det kommende Menighedsrådsvalg i sognet. Valget afholdes 17.9.24. Vi skal undersøge, om der laves fælles avisannonce for hele provstiet</p> <p>Mødekalender for det kommende kirkeår: 25. jan 24 kl. 19 MR møde 6. feb. 24 kl. 19 Pastoratmøde med bl.a. godkendelse af gudstjenesteliste for marts-april-maj og med dialog om fælles økonomi. 19.3.24 kl. 17.30 MR møde 4.6.24 kl. 16 Budgetmøde med Karina 14.5.2024 Orienteringsmøde 27.8.24 kl. 17.30 MR 17.9.2024 Valg til menighedsrådet. 8.10.24 kl. 19 MR møde Dertil forudses en række ekstra møder vedr. drift og ansættelse af ny præst. Disse annonceres, når relevante datoer kendes.</p>
3. Godkendelse af 3. kvartals regnskab	<p>Jette gennemgår kommentarer til kvartalsregnskabet:</p> <p>Udgifter til varmepumpe i Graverhuset samt affugtere i de to kirker fører til overskridelse i budgettet. Der er konti, hvor forbruget er under det budgetterede. Det udligner dog ikke overskridelsen.</p> <p>Udgifter i forbindelse med tømning af Præstegården føres på konto for 'Likviditet stillet til rådighed'.</p>

	Regnskabet godkendes.
4. Orientering kasserer	Jette giver overblik over aktuelle anlægsaktiviteter. Der sættes lys på kirkerne i december måned.
5. Orientering kontaktperson	Intet nyt.
6. Orientering formand	<p>Der er afholdt flyttesyn med Provst, arkitekt og præstegårdsudvalg. Provsten har lavet protokol herfor. Kenneth har haft indkaldt udvalget til arbejdsmøde den 6.11. for at fjerne de ting, der skal væk og lave inventarliste over resten.</p> <p>Pengeskrabet er fuld af gamle protokoller, bibler mv. Dette har udvalget kontaktet Provsten for hjælp til at gennemgå. Dette sker onsdag 8.11. kl.16.</p> <p>Arkitekten melder snart sin ankomst for at lave en tidsplan, som kan bruges til istandsættelse, så vi kan blive klar til opslag af stilling.</p> <p>Dialog om det forløb med præsteansættelse, som vi har foran os. Når Provsten har en tidsplan kan vi kontakte Stiftet og spørge ind til nærmere tidsplan.</p> <p>Rengøring af konfirmandstuen er nu en opgave, der skal løses. Dialog om mulige løsninger.</p> <p>Vi beder graverne løse opgaven for nu og Trine undersøger hensyn, der skal tages heromkring. Orientering på næste møde</p>
7. Sognesammenlægning, fortsat	<p>Provstiudvalget har i går behandlet Torkilstrup og Lillebrænde Sognes ønske om sammenlægning. Vi afventer referat og herefter går Flemming videre med processen som beskrevet i referatet fra sidste menighedsrådsmøde</p> <p>Rettelse i forhold til dialogen på seneste MR-møde: Vi indstiller til, at sammenlægningen bliver pr 1.6.2024</p>
8. Tilgængelighed, fortsat	Skrider stille og roligt fremad.
9. Katafalk i kirkerne, fortsat	<p>Fra Folkekirkens arbejdsmiljøråd læser vi, at kirkepersonale og menighedsråd IKKE må håndtere kister, der ankommer udefra. Kun i særlige situationer må kirkemedarbejdere håndtere kister.</p> <p>Dette resulterer dog i konfliktsituationer, når Bedemænd ankommer og kister skal flyttes, hvorfor der både skal tages hensyn til fysisk OG psykisk arbejdsmiljø</p> <p>Dialog om muligheder for lån/leje/køb af en elektrisk katafalk</p> <p>Menighedsrådet beder Kenneth undersøge muligheder for at leje en elektrisk katafalk med forkøbsret, når den sættes på budget i 2025. To tilbud drøftes med kassereren, hvorefter der handles.</p>
10. Ny maskine til kirkegårdene,	Den maskine, der var lånt ind i oktober, er afleveret tilbage.

<p>behov og muligheder, fortsat</p>	<p>Lige nu er lavet en midlertidig løsning med en privat-vogn til havetraktoren. Denne løsning er kun korttidsholdbar. Derfor beder vi Kenneth opsøge en hensigtsmæssig løsning og vi må søge 5%midler dertil.</p>
<p>11. Regelsæt omkring afholdelse af MR møder og ekstra ordinære møder</p>	<p>Dialog om flytning af møder, og dialog om indkaldelse til ekstraordinære møder. Vi skal sikre, at datoer og dagsordener er offentlige tilgængelige og at varsler overholdes.</p>
<p>12. Eventuelt</p>	<p>Intet</p>
<p>07.11. 2023 Underskrifter</p>	<p><i>fette Trødal</i> <i>Martin Christensen</i> <i>Kenneth Rasmussen</i> <i>Phillip</i> <i>Arne Steenstrup</i></p>